

香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》 (第 559 章)第 45 (1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45 (2)條及《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 22 (3)條,公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300256923	Marino Orlan	25 di	29-10-2004	CHINA'S FRONTIER (INTERNATIONAL) HOLDINGS LIMITED SEA MEADOW HOUSE, BLACKBURNE HIGHWAY, ROAD TOWN, TORTOLA, BRITISH VIRGIN ISLANDS.	VICTOR CHU & CO 77TH FLOOR, TWO INTERNATIONAL FINANCE CENTRE, 8 FINANCE STREET, CENTRAL, HONG KONG.
300408825	SE R	33	06-05-2005	SONG YU-FA UNIT 1001 FOURSEAS BUILDING, 208- 212 NATHAN ROAD KOWLOON, HONG KONG.	ATA CORPORATE FORMATION & MANAGEMENT LTD. UNIT 1001 FOURSEAS BUILDING, 208-212 NATHAN ROAD KOWLOON, HONG KONG.

公報編號 Journal No.: 293 公布日期 Publication Date: 14-11-2008

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

301001131	正高庄 ⁵ ZHENGGAOZHUANG	02-05-2008	陳武填 香港 荃灣葵涌 梨 木樹村 2座 6樓 603室	方廷波 香港 荃灣葵涌 梨木樹村 2座 6樓 630室
301032867	HTDISPlay #BES	02-05-2008	深圳市華田信科科 技有限公司 中國內地 廣東省 深圳市南山區 高 新區北區清華信息 港一期綜合樓 7 層 705	港聯國際知識產權代理有限公司 司 香港 九龍土瓜灣長寧街 38 號 定安大廈 H座 6/F 6 室
301068750	Umbra 18	04-07-2008	Lu Zi Qun Flat D, 10/F., Block 3, Camel Paint Building, 60 Hoi Yuen Road, Kwun Tong, Kowloon, HONG KONG	CHINA.HK INTELLECTUAL PROPERTY SERVICES CO., LTD. 2503-6, 25/F, CC WU BUILDING, 302-308 HENNESSY ROAD, HONG KONG
			Chan Siu Kwan Flat D, 10/F., Block 3, Camel Paint Building, 60 Hoi Yuen Road, Kwun Tong, Kowloon, HONG	

KONG